

<b>Бачинская Н.В.</b> Особенности построения структуры многолетней подготовки в спортивной акробатике на современном этапе .....	3
<b>Джим В. Ю.</b> Особенности совершенствования тренировочного процесса квалифицированных бодибилдеров в соревновательном периоде .....	11
<b>Колокольцев М.М., Цеслицка М.З., Мушкета Р.К.</b> Оптимизация физического воспитания студентов вуза с учетом количественной характеристики мышечного компонента их тела .....	17
<b>Кондаков В.Л., Копейкина Е.Н., Балышева Н.В., Усатов А.Н., Скруг Д.А.</b> Причины снижения интереса студентов к занятиям физической культурой и спортом.....	22
<b>Михнов А.П.</b> Обоснование комплекса показателей и определение их приоритетной значимости для оценки соревновательной деятельности хоккеистов высокой квалификации различного амплуа.....	31
<b>Приймаков А.А., Эйдер Е., Омельчук Е.В.</b> Устойчивость равновесия в вертикальной стойке и управление произвольным движением у спортсменов-стрелков в процессе изготовления и стрельбы по мишени .....	36
<b>Просвирина Л.Н., Колокольцев М.М., Колчанова М.А., Цеслицка М.З., Станкевич Б.Я.</b> Возрастная характеристика двигательных качеств студенток технического вуза III-й функциональной группы здоровья (специальная медицинская группа) .....	43
<b>Радзиевский Р.М., Плиско В.И.</b> Распознавание правоохранителем уровня возникшей угрозы на основе двигательного поведения и внешних признаков противника .....	50
<b>Семанишин Т.М., Попель С.Л.</b> Профессиональный портрет будущих инструкторов по физическому воспитанию дошкольников .....	60
<b>Шупило И.П.</b> Влияние занятий оздоровительной аэробикой на двигательную подготовленность девушек.....	67
About the journal .....	72
Contents .....	73
Требования к статьям в журнал.....	74
Submission of manuscripts.....	75

<b>Bachinskaya N.V.</b> Features of construction of structures in long-term training acrobatics at the modern stage .....	3
<b>Dzhym V. Yu.</b> Peculiarities of perfection of training process of the qualified bodybuilder in the competitive period.....	11
<b>Kolokoltsev M.M., Cieslicka Mirosława, Muszkieta Radosław.</b> Optimization of physical training of students of high school with regard to quantitative features muscular components of their bodies.....	17
<b>Kondakov V.L., Kopeikina E.N., Balysheva N.V., Usatov A.N., Skrug D.A.</b> Causes of declining interest of students to employment physical education and sports .....	22
<b>Mikhnov A.P.</b> Rationale set of indicators and prioritize relevant to assess competitive activity of hockey players of high qualification of different roles .....	31
<b>Pryimakov A.A., Eider E., Omelchuk E.V.</b> Stability of equilibrium in upright stance and voluntary motion control in athletes-shooters in the process of ready position and target shooting .....	36
<b>Prosvirina L.N., Kolokoltsev M.M., Kolchanova M.A., Cieslicka Mirosława, Stankiewicz Blazej.</b> The characteristic of the engine qualities of the students of technical institute of III functional health group (special medical group).....	43
<b>Radzievskiy R.M., Plisko V.I.</b> Law enforcers recognition level emerging threats based on physical appearance and behavior signs the enemy .....	50
<b>Semanychyn T.M., Popel' S.L.</b> Professional portrait of future instructors for physical education of preschool .....	60
<b>Shypulo I. P.</b> Influence employment by improving aerobics on motor readiness of girls.....	67
About the journal .....	72
Contents .....	73
Submission of manuscripts (RUS).....	74
Submission of manuscripts.....	75